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ACTA NÚM. 05 
 
 

Comissió d’Alumnat i Ocupabilitat 
Membres titulars 
 
Marc Caravaca Rodríguez 
Jaume Farrés Vicén 
Òscar Gómez Pitart 
Maite Martín Ibañez (En substitució de 
Margarita Martí Nicolovius) 
Carlos Martínez Lizama 
Montserrat Masoliver Puig 
Jaume Moncasi Solsona 
Sara Moreno Colom 
Montserrat Pi Llorens 
Josep Ros Badosa 
Nuria Ros Rovira 
Alexandrina Rusu 
Carlos Sánchez Lancis 
Vicenç Sellés Sellarés 
Manuel Santirso Rodríguez 
 
 
Membres de suport: 
 
Joaquim Bernabe Rodenas 
Marta Bertrán Tarrés 
José Manuel Egea Zoyo 
Gemma García Alonso 
Mercè Martí Ripoll 
Valeri Sorolla Amat 
Francesc Xavier Such Martí 
Ana Valencia Veloso 
 

 

A Bellaterra, a les 10.10h del dia 12 de 
maig de 2017, es reuneixen, a la Sala de 
Juntes del Rectorat i sota la presidència de 
la vicerectora d’Estudiants i Cooperació, la 
doctora Sara Moreno Colom, els membres 
de la Comissió d’Alumnat i Ocupabilitat 
assenyalats al marge. 
 
 

S’han excusat d’assistir a la reunió els senyors Francesc Accensi Alemany i  Albert 
Branchadell Gallo, les senyores Eva Miquel Valdés i Maria José Recoder Sellarés. 
 
No assisteixen les senyores Lourdes Aguilar Cuevas, Marta Arumí Ribas, Lluna 
Berlanga Mascuñán, Pilar Cortés Barrado, Anna Cros Alavedra, Esther Fernández 
Mostaza, Juana Gallego Ayala, i els senyors Antoni Castelló Tarrida, Óscar Gómez 
Pitart, Carles Górriz López, David Jiménez Jiménez, David Montpeyó Garcia-Moreno, 
Salvador Navarro Soto, David Paloma Sanllehí, Jordi Prat Fernández, Alfonso Salinas 
Díaz,  David Sirvent Maza, Francisco Javier Tirado Serrano 
 
Hi assisteixen com a convidades les senyores Anna Vera i Sara Martínez.  
 
Hi actua com a secretària la senyora Marta Tatger Olivé, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Sala de Juntes del Rectorat. S’inicia la sessió a les 10.10 h. 
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1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, la Comissió acorda aprovar l’acta de la sessió.  
 
 
2. Informe de la presidenta de la Comissió 
 
La presidenta dona la benvinguda a les persones que s’acaben d’incorporar a les 
sessions de la Comissió. 
 
Entrant en matèria, la presidenta informa sobre la vaga que va tenir lloc els dies 10 i 
11 de maig a la UAB, així com la manifestació que es va dur a terme ahir a la tarda a 
dos quarts de set a Via Laietana. Explica que, a grans trets, els estudiants 
reivindicaven la rebaixa de les taxes universitàries i tenien alguna reivindicació més 
concreta quant al campus.  
 
En relació amb la jornada de vaga d’estudiants del 10 de maig, la presidenta informa 
que va tenir un seguiment majoritari al 60% dels centres docents de la UAB i poca 
incidència a la resta. Concreta que va tenir una incidència màxima a les facultats de 
Ciències de la Comunicació, Ciències de l’Educació, Ciències Polítiques i Sociologia, 
Dret, Economia i Empresa, Filosofia i Lletres, Psicologia, i Traducció i Interpretació, 
on no es va fer la docència programada del matí. Afegeix que a la tarda en alguns 
dels centres sí que es van dur a terme algunes classes, amb poca afluència 
d’estudiants. Indica que a les facultats de Biociències, Ciències, Medicina, i 
Veterinària es va impartir la majoria de la docència programada, tot i que amb una 
afluència d’estudiants més baixa de l’habitual. Segueix explicant que a l’Escola 
d’Enginyeria la normalitat va ser absoluta, tant pel que fa a les classes impartides 
com a l’assistència d’estudiants, i que al Campus de Sabadell es va impartir 
pràcticament tota la docència, però amb una afluència reduïda d’alumnat. Així 
mateix, pel que fa a incidències, informa que es van cremar tres contenidors de 
deixalles a l’Eix Central a mig matí i es van siliconar les portes d’algunes aules. 
 
A continuació, explica que el desenvolupament de la segona jornada de vaga 
d’estudiants del dia 11 de maig va tenir una incidència notable al 60% dels centres 
docents i menor o nul·la a la resta. En aquest sentit, puntualitza que va tenir una 
incidència màxima a les facultats de Ciències de la Comunicació, Ciències de 
l’Educació, Ciències Polítiques i Sociologia, Dret, Economia i Empresa, Filosofia i 
Lletres, Psicologia, i Traducció i Interpretació, on no es va fer la docència 
programada al matí. Afegeix que a la tarda en alguns d’aquests centres es va 
recuperar progressivament la normalitat acadèmica, però amb una afluència menor 
de l’habitual. També afegeix que a les facultats de Biociències, Ciències, Medicina, i 
Veterinària, es va impartir la majoria de la docència programada, tot i que amb una 
afluència d’estudiants més baixa de l’habitual. Indica que a l’Escola d’Enginyeria la 
normalitat va ser absoluta, tant pel que fa a les classes impartides com a l’assistència 
d’estudiants, i que al Campus de Sabadell es va impartir pràcticament tota la 
docència, però amb una afluència reduïda d’alumnat. Així mateix, transmet que, a 
banda dels fets ressenyats del primer dia de vaga, el dia 11 de maig també es van fer 
malbé diversos béns públics de la UAB i concreta que es van cremar cinc 
contenidors i cinc bujols. Assenyala que en els propers dies es farà la valoració dels 
danys i l’equip de govern prendrà les mesures pertinents per rescabalar-los. 
 
La presidenta transmet que l’equip de govern dóna suport absolut a les 
reivindicacions dels estudiants i així ho ha manifestat en diferents ocasions, però 
matisa que no comparteix les formes en què s’ha dut a terme aquesta reivindicació, 
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atès que des del moment en què les aules estan buides perquè s’hi impedeix l’accés 
als altres estudiants aquests altres estudiants no se sumen a les seves 
reivindicacions. Explica que es van aplicar tots els protocols de seguretat interna i 
externa. Reconeix que és difícil gestionar una situació en què col·lideixen dos drets. 
Per acabar, afegeix que cal respectar els drets de tothom i reitera que no és gens 
fàcil la gestió d’aquesta situació.  
 
A continuació, la presidenta passa a informar sobre qüestions relatives a ocupabilitat. 
En aquest sentit, explica que el passat 4 de maig es va dur a terme una jornada entre 
alumnes i graduats amb l’objectiu d’encetar un debat sobre la manera en què es pot 
millorar la mobilitat laboral internacional. Afegeix que la finalitat és elaborar un 
informe per enviar a la Comissió Europea que reculli les propostes de millora quant a 
mobilitat internacional.  
 
Així mateix, explica que s’està a punt de signar amb el SOC el conveni de pràctiques 
no laborals per a graduats, així com un conveni amb la Federació de Cooperatives 
del Treball per fomentar la incorporació del món de l’economia social i corporativa a 
les sortides dels graduats. 
 
Pel que fa al conveni signat amb el SOC per proporcionar formació i orientació 
professional que s’està desenvolupament a cada un dels centres de la UAB, informa 
que s’està complint en un 70%, percentatge que suposa un molt bon nivell de 
compliment i permet negociar millors condicions de cara a la signatura del proper 
conveni. 
 
I, finalment, la presidenta també informa que ja s’ha creat la Comissió d’Usuaris del 
Servei d’Ocupabilitat, la primera reunió de la qual tindrà lloc el proper 31 de maig. 
 
En relació amb les qüestions relatives a alumnat, la presidenta informa que es va 
enviar una nota sobre l’exigència d’acreditar el nivell B2 d’una tercera llengua per 
obtenir el títol de grau. Afegeix que la nota explica que la UAB no ho considera 
requisit sine qua non per obtenir el títol de grau, cosa que s’ha comunicat a tots els 
estudiants, tant de la promoció 2014-2015 com de les següents. Afegeix que també 
s’ha enviat una carta al Ministeri per explicar-li la situació.  
 
La presidenta també explica que fa un parell de setmanes es va reunir amb el 
president de la Comissió d’Afers Acadèmics i Estudiantils del CIC amb motiu del 
canvi de nom d’aquesta Comissió, sobre la qual cosa ja es va informar en la sessió 
passada, i li va transmetre que parlar en termes d’inclusió quan es parla de termes 
socioeconòmics reprodueix determinats estigmes. Afegeix que també van parlar del 
protocol de canvi de nom de les persones transsexuals, atès que la UAB no demana 
com a requisit el canvi de nom a la targeta sanitària, tot i que el CIC sí que ho 
exigeix.  
 
A més, indica que la Comissió d’UNIDISCAT organitzarà el Primer Congrés 
Internacional sobre Universitats i Inclusió el proper curs acadèmic, el qual ha estat 
plantejat amb moltes ganes i amb notes internacionals, i anima tots els membres a 
participar-hi i a difondre la notícia.  
 
A més, la presidenta de la Comissió explica que l’Observatori de la Igualtat va 
mantenir una reunió amb l’Institut Català de les Dones per convocar una nova edició 
dels Premis de Fi de Grau amb Perspectiva de Gènere, motiu pel qual s’ha de 
renovar el conveni signat. Afegeix que s’ha demanat una dotació econòmica per als 
premis i que de cara al curs 2018-2019 s’estudiarà la possibilitat que tinguin una 
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compensació econòmica. També exposa que es va plantejar amb l’Institut Català de 
les Dones dur a terme alguna iniciativa més global d’atenció a la dona per donar 
cobertura als casos que es coneguin a través del Protocol contra l’assetjament 
sexual, perquè l’Institut Català de les Dones s’hi impliqui més i així poder derivar les 
dones afectades a les entitats que formen part de les xarxes públiques del CIR.  
 
Seguidament, la presidenta informa que aquest any es convocarà una segona edició 
dels Premis de Treball de Fi de Grau amb Perspectiva de Gènere. Afegeix que s’està 
considerant la possibilitat que la FAS també convoqui uns Premis de Treball de Fi 
Grau sobre Desenvolupament Sostenible i Justícia Social. Explica que la idea és 
anar ampliant aquests premis als treballs que tenen una visió o implicació social.  
 
Per acabar, informa que el dia 24 de maig es farà l’acte de cloenda del programa de 
voluntariat de la FAS.  
 
Quant a temes de dinamització comunitària, la presidenta explica que el tercer debat 
del cicle de Debats Pública XXI no va tenir tanta acceptació com els anteriors, ja que 
va ser un dimecres que va ploure a bots i barrals i, si bé es va poder celebrar el dinar 
previst, tota la jornada va quedar molt deslluïda per les circumstàncies 
meteorològiques.  
 
Pel que fa a la modificació del Reglament del CEUAB, informa que no va haver-hi 
quòrum suficient i, per tant, caldrà debatre el tema en una nova sessió.  
 
Així mateix, transmet que s’està treballant perquè el curs vinent els delegats disposin 
d’un manual de delegats d’estudiants i que quan es tingui una proposta en ferm es 
remetrà als membres de la Comissió perquè puguin donar-hi la seva opinió.  
 
La presidenta assenyala que el president del CEUAB s’ha excusat d’assistir-hi i, per 
tant, no pot informar sobre l’activitat del Consell. Afegeix que també s’ha excusat la 
presidenta d’Alumni i, per tant, tampoc no pot informar sobre la trobada que es va dur 
a terme ahir amb la primera promoció d’alumnes de la Facultat de Comunicació, acte 
que va consistir en una taula rodona on es va produir un debat d’intercanvi 
generacional. 
 
En relació amb el pla d’acció tutorial de la UAB, la presidenta de la Comissió explica 
que el document es presentarà a la sessió del 6 de juliol perquè l’12 de juliol es pugui 
elevar al Consell de Govern. Afegeix que, tal com es va esmentar, la idea és posar-lo 
en funcionament el proper curs acadèmic.  
 
Respecte al tema del servei de reprografia que va sorgir en el torn obert de paraules 
de la sessió anterior, la presidenta informa del context que ha motivat la situació 
actual. Explica que el 2005 es van fer 50.000 milions de còpies i el 2016 la xifra va 
baixar fins a 10.000 milions, tendència que va obligar la Universitat a fer un 
replantejament i, per això, es va decidir adaptar el servei de reprografia. Afegeix que 
aquest any s’han tancat dos centres més i s’han reduït els horaris d’altres centres, 
però s’han reforçat les màquines multifuncionals. No obstant aquest reforç, reconeix 
que han augmentat les cues en els centres que resten oberts i això ha provocat 
moltes queixes. Així mateix, la presidenta explica que davant d’aquesta situació 
s’està treballant per reduir els dossiers en format paper. Concreta que s’ha 
regularitzat la situació amb CEDRO i, d’aquesta manera, els dossiers estaran 
digitalitzats al Campus Virtual, cosa que es notificarà als estudiants i al PDI per al 
proper curs acadèmic. A més, explica que es treballa per tenir un campus més 
sostenible i perquè aquests dossiers siguin gratuïts. Afegeix també que es procurarà 
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que l’entrega de treballs tendeixi a ser en línia en la mesura que es pugui, aspecte 
que caldrà consensuar bàsicament amb el PDI. 
 
D’altra banda, la presidenta transmet que s’ha reforçat la informació relativa a les 
màquines multifuncionals. Recorda als membres de la Comissió la necessitat de 
trucar als números que es faciliten en cas d’incidència, ja que en cas contrari no 
queda constància dels problemes i la UAB no pot exigir-ne la reparació a l’empresa. 
Afegeix també que s’ha augmentat el nombre d’ordinadors que hi ha fora per poder 
enviar treballs a impressió sense necessitat de fer cua davant la màquina. Segueix 
explicant que en els centres de la Plaça Cívica s’ha instaurat la doble cua, amb una 
cua diferenciada per al PAS i el PDI, i que es preveu la possibilitat d’oferir el servei 
porta a porta perquè el PAS i el PDI no causin aglomeracions innecessàries al centre 
de reprografia.  
 
En relació amb la informació sol·licitada sobre els arbres tallats, la presidenta explica 
que es van tallar perquè estaven malalts, però que se’n  replantaran de nous. Afegeix 
que la setmana passada es va netejar la riera.  
 
Finalment, pel que fa a la ubicació del nou Servei d’Ocupabilitat, informa que es 
trasllada a la sala gran d’estudis que hi ha sobre el bar de la Plaça Cívica, la meitat 
de la qual es mantindrà com a sala d’estudis i l’altra meitat serà el Servei 
d’Ocupabilitat. Precisa que la ubicació actual d’aquest servei esdevindrà 
l’International Wellcome Point i part de l’Àrea de Relacions Internacionals i que a 
l’espai que ocupa actualment l’International Wellcome Point hi anirà una part de la 
Fundació Alumni, perquè aquests serveis siguin més visibles i accessibles al 
campus. Així com una part de Cultura en Viu. 
 
Tot seguit, la presidenta passa la paraula al vicerector de Relacions Institucionals, 
que transmet que l’Ajuntament de Barcelona posa a disposició dels estudiants més 
de 30 sales d’estudi per a les èpoques d’exàmens. El vicerector també informa que 
s’han entregat els premis literaris de l’Ajuntament de Cerdanyola a la sala de teatre 
de la Universitat, entre els guanyadors dels quals hi ha un professor de la UAB. 
Afegeix que el mes de novembre es presentaran les obres editades i l’any vinent es 
vol celebrar un acte de major envergadura per commemorar el 50è aniversari de la 
UAB. Finalment, el vicerector informa que aquesta setmana s’ha tret un nou aplicatiu 
de Cultura en Viu, en el qual es pot consultar tota la programació d’aquest 50è 
aniversari i que durant el proper Claustre (previst per al 25 de maig) es parlarà de les 
línies generals sobre les quals treballar per a aquesta celebració. Així mateix, 
concreta que la idea és començar a celebrar el 50è aniversari de la UAB durant el 
mes de setembre.  
 
La presidenta enceta un torn obert de paraules, en el qual es produeixen diferents 
intervencions.  
 
En relació amb la vaga, totes les intervencions expressen estar d’acord amb els 
motius de vaga, però no amb les formes. Coincideixen a reconèixer la por que 
provoquen les persones encaputxades vestides de negre i en formació i les 
represàlies que prenen contra els que lliurement volen anar a classe. Totes les 
intervencions coincideixen també en el fet que no es pot permetre que la gent tingui 
por al campus ni que es converteixi en un camp de batalla. Exposen que aquests 
encaputxats els demanen identificació i que entenen que això atempta contra la 
llibertat individual. S’afegeix que la sensació és que aquests estudiants actuen amb 
total impunitat i se senten amb el dret d’atemorir les persones que no comparteixen la 
voluntat de fer vaga. Els membres de la Comissió demanen a l’equip de govern que 
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actuï i que no permeti aquests comportaments. Mostren la seva preocupació pel camí 
que estan seguint darrerament les vagues d’estudiants i, si bé tots entenen que és un 
tema molt complicat, consideren que convé prendre-hi mesures.  
 
Els estudiants presents a la sessió afegeixen que els companys que no volen fer 
vaga acaben sent perseguits, enregistrats, insultats i amenaçats i que són víctimes 
d’assetjament i en pengen vídeos a les xarxes socials. Fins i tot, una de les persones 
que hi intervé explica que es va amenaçar el degà de la seva facultat amb una 
pallissa. Es reitera que la gent té por i se sent intimidada i es reconeix que els 
estudiants que finalment fan vaga no ho fan de manera lliure, sinó intimidats i 
amenaçats pels encaputxats de les assembles.  
 
Deixant de banda el tema de la vaga, altres intervencions fan un reconeixement 
exprés a la feina duta a terme pel Servei d’Ocupabilitat amb les jornades sobre 
sortides professionals d’algunes facultats, atès que han estat tot un èxit. També 
s’agraeix la feina que està fent el PIUNE, que és de molta ajuda quan s’han de fer 
sortides de camp amb estudiants discapacitats.  
 
En relació amb l’acreditació del nivell B2 d’una tercera llengua, es transmet que la 
nota que s’ha fet arribar a estudiants i professors pot induir a confusió, atès que 
sembla que no s’exigirà aquesta acreditació per obtenir el títol de grau només als 
estudiants que hagin iniciat els estudis el curs 2014-2015.  
 
També es planteja la necessitat de posar més professors de reforç, ja que el proper 
curs acadèmic s’implantaran les aules Moodle.  
 
Així mateix, s’alaba la proposta d’ampliar els premis de treball de fi de grau, que fins 
ara es concedien només als treballs amb perspectiva de gènere, als treballs que 
puguin tenir una perspectiva social. 
 
Tot seguit, la presidenta de la Comissió pren la paraula i agraeix les diferents 
felicitacions rebudes. En relació amb l’acreditació del nivell B2 d’una tercera llengua, 
explica que no s’exigirà per obtenir els títols de grau, però puntualitza que sí que es 
vol fomentar l’aprenentatge d’una tercera llengua i que es treballa en aquesta 
direcció. D’altra banda, pren nota de la petició de pensar un sistema de reforç per a 
la implementació de les aules Moodle, així com dels comentaris relatius a la vaga, si 
bé reconeix que és un tema molt complex.  
 
 
3. Convocatòria d’ajuts a l’estudi del curs acadèmic 2017-2018  
 
La presidenta de la Comissió passa la paraula al senyor Quim Bernabé, que explica 
breument les convocatòries que es volen aprovar, així com els canvis produïts 
respecte a les edicions anteriors: adaptació al nou calendari, supressió de les 
referències a les llicenciatures i petites modificacions de places per ajustar-se a les 
necessitats dels departaments mantenint l’equilibri entre les places i el pressupost. El 
senyor Bernabé destaca que s’han reservat 15.000 euros del programa Finestreta 
per a un altre tipus de convocatòria d’ajuts, la informació de la qual es transmetrà 
properament a la Comissió. 
 
El senyor Bernabé passa la paraula al senyor Vicenç Sellés, que comenta el 
programa d’estades de pràctiques. Explica que és totalment continuista i en detalla 
les petites variacions que hi ha hagut respecte de les estades d’aquest curs. 
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Seguidament, es genera debat entre els membres de la Comissió i se suggereixen 
alguns canvis per esmentar petits errors de calendari, que queden recollits en el 
mateix moment.  
 
Per assentiment, la Comissió acorda: 
 
Primer. Aprovar el programa d’ajuts a l’estudi de la Universitat Autònoma de 
Barcelona per al curs acadèmic 2017-2018, compost per la convocatòria d’ajuts 
de col·laboració (annex 1), les estades de pràctiques (annex 2), la convocatòria 
de beques diverses (annex 3), les convocatòries d’ajuts a l’estudi per a 
situacions d’emergència: programa Finestreta (annex 4), i la convocatòria de 
beques salari Ítaca-Banco Santander per a alumnes de grau (annex 5). 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Alumnat i Ocupabilitat que executi 
aquests acords i en faci el seguiment.  
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica 
perquè porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4. Assumptes de tràmit 
 
La presidenta de la Comissió informa sobre la disminució de 15.000 euros de la 
partida de les beques Finestreta, perquè no esgotaven el pressupost que tenien 
assignat. Explica que, fa uns anys, quan van sortir, aquests ajuts donaven resposta a 
una situació molt concreta, però que ara les situacions no són noves o 
sobrevingudes, amb la qual cosa falla la premissa de donar amb càrrec a aquests 
ajuts altres ajuts que podrien ser necessaris. Afegeix que, atesa la cronificació de les 
situacions desfavorables, hi ha persones que ja ni es plantegen estudiar a la 
universitat, i que s’han detectat dificultats molt concretes que fan que molts 
estudiants es replantegin la possibilitat d’acabar els estudis. Precisa que no es 
refereix a estudiants que no poden pagar el cost de la matrícula, sinó a situacions 
d’estudiants que no poden pagar, per exemple, una estada de camp per fer una 
assignatura obligatòria. Afegeix que tot i que s’intenta presentar alternatives molt 
econòmiques hi ha vegades que els alumnes no poden fer front a aquests tipus 
d’activitats, cosa que impedeix que puguin continuar els seus estudis. La vicerectora 
transmet que s’està treballant per donar resposta a aquesta realitat amb algun tipus 
d’ajut o convocatòria.  
 
 
5. Torn obert de paraules 
 
Es presenta molt breument el programa UAB Impuls.  
 
Seguidament, membres de la Facultat de Dret transmeten la necessitat d’ajudar 
econòmicament els estudiants que participen en concursos internacionals de dret, els 
quals donen molt de prestigi no només a la Facultat sinó també a la mateixa 
Universitat.  
 
Altres membres de la Comissió es queixen de l’excés d’aplicacions que té la UAB per 
a coses diferents, i proposen la possibilitat de disposar d’una única aplicació amb 
accés a tots els serveis actuals. La presidenta de la Comissió respon que el CRUE 
està elaborant una única aplicació per a totes les universitats que englobi totes les 
aplicacions.  
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En relació amb les incidències de les fotocopiadores, es planteja la necessitat de fer 
més publicitat del telèfon de contacte en cas d’incidències o de fer més visibles les 
etiquetes amb aquesta informació. La presidenta pren nota de la proposta i vetllarà 
perquè es faci més evident i fàcil saber com i on contactar en cas d’incidència.  
 
Finalment, a petició dels membres de la Comissió, el vicerector d’Ordenació 
Acadèmica explica el boicot que en la darrera sessió de Consell de Govern es va 
produir en intentar aprovar el grau de Smart Cities, per ser un tres més dos. Afegeix 
que els motius del boicot es basaven en el fet que si s’aprovava aquest primer grau 
de tres anys (més dos de màster) en seguirien molt més i això és el que els 
estudiants volien impedir. Informa que es va retirar aquest punt de l’ordre del dia per 
poder continuar la sessió, i que ja es presentarà aquesta proposta més endavant.  
 
 
A les 12.32 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta.  
 
 
 
 
A les 12.22 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta.  
 
 
 
La secretària Vist i plau 

La presidenta 
 
 


